

ESG ACHIEVEMENT AWARDS 2023/2024

環境、社會及企業管治 成就大獎2023/2024

Driving Positive Change: Innovations in Sustainable Practices and Responsible Risk Management

**推動正向轉變：永續實踐及
負責任風險管理之創新**



You are invited to join the ESG Achievement Awards 2023/2024, a platform dedicated to recognising outstanding efforts in Environmental, Social, and Governance (ESG) practices. Established by the Institute of ESG & Benchmark (IESGB) in 2020, these awards honor institutions that have demonstrated exceptional achievements in advancing ESG causes. With the theme **“Driving Positive Change: Innovations in Sustainable Practices and Responsible Risk Management,”** this is an opportunity to showcase your organisation’s innovative initiatives and contribute to a better future for our society and the environment.

我們誠邀您參加2023/2024年度「環境、社會及企業管治成就大獎」！本獎項由環境社會及企業管治基準學會(Institute of ESG & Benchmark，簡稱IESGB)於2020年創立，旨在表揚本地機構於推動環境、社會及企業管治方面取得的成就。今年的主題是「**推動正向轉變：可持續實踐和負責任風險管理的創新**」，報名參與獎項評選，以展示貴組織在此方面的創新舉措，一齊向更美好的未來與環境進發！

Get to know our Jury Panel 認識我們的評審團

Applications are now open! Submit your application and let your remarkable efforts in the realm of ESG be acknowledged. Stand a chance to gain well-deserved recognition for your commitment. We want to celebrate your success!

環境、社會及企業管治成就大獎2023/2024由即日起接受報名，我們祈望能見證在ESG有出色表現的企業取得各項殊榮。

Chairman



Mr Vincent PANG
Managing Partner
AVISTA Group

Vice Chair



Ms Ashley KHOO
Past President
CFA Society Hong Kong

Jurors



Ms Fanny CHAN
Chief Administrative Officer,
Head of Human Resources, Managing
Director
China Everbright Bank Co., Ltd.,
Hong Kong Branch



Ms Mabel CHAN
Veteran of mutual fund industry
Co-host
Metro Finance Radio HK



Ms Charmaine W. H. CHENG
Deputy General Manager / Named
Company Secretary
Fountain Set (Holdings) Limited



Ms Lovinia CHIU
Chairman, Executive Director
and CEO
Medialink Group Limited (2230.HK)



Ir Edward CHOW
Deputy Head, Carbon and
ESG Solutions
Green Living and Innovation Division
Hong Kong Productivity Council



Mrs Rebecca CHOY YUNG
Founder & Chair
Golden Age Foundation



Ms Pamela CHUNG
Managing Director, Head of IPO &
Share Registry
Vistra 卓佳



Mr Roy FAN
Head of Sustainability, Climate
Change & ESG Services
SWCS Corporate Services Group
(Hong Kong) Limited



Mr Robert LEE
Legislative Council Member
Functional Constituency – Financial
Services



Ms Nana LI
Head of Sustainability & Stewardship,
Asia-Pacific
Impax Asset Management



Prof Charles W W NG
Vice-President
HKUST (Guangzhou)



Dr Kenny TANG
Chairman
The Hong Kong Institute of
Financial Analysts and Professional
Commentators



Mr Mike WONG
Chief Executive Officer
The Chamber of Hong Kong Listed
Companies



Ms Jessie YU
Chief Executive
Hong Kong Single Parents
Association

Act and Apply Now! 立即報名吧！

We encourage you to seize this opportunity to showcase your commitment to ESG and be recognised for your outstanding achievements. To submit your application, please click on the button below to access the application form:

我們誠摯邀請您抓住機會立即報名，向行業展示貴組織在環境、社會及企業管治方面的成就。報名請點擊下方按鈕填寫報名表：

**Act Now
立即報名吧！**

Supporting Organisations 支持機構



Enquiries 查詢

ESG Achievement Awards 2023/2024 Secretariat Office
環境、社會及企業管治成就大獎2023/2024秘書處

+852 3769-6409

secretariat@iesgbawards.org

https://www.iesgbawards.org/